2025 主日崇拜事奉輪值同工

| 本週主日 This Sunday | 下週主日 Next Sunday | |
|--|-------------------------|--|
| 1/12/2025 | 1/19/2025 | |
| 单永衡 (C) /Chris Chow(F) | 陳喆一 (C) /Chris Chow(F) | |
| 7 -141 (0) / 0111 10 011011 (2) | (b) / oill 13 oilow (L) | |
| 張文迪長老(C) | 能建弟兄(C) | |
| Pastor Martin (E) | Pastor Martin (E) | |
| 方陳瑛 | 吳永佳 | |
| 羅鳳玲 | 羅鳳玲 | |
| 蔡英超,于 溢,王國歡(C) | 張超英, 王 瑩, 刘 兵(C) | |
| /Tony Tan(E) | /Tony Tan(E) | |
| 姜 華/胡子萍(C) | 鲁 锋/单永衛(C) | |
| 陳兢一/Larry(E) | Kevin/Larry(E) | |
| Susan Hsieh | 盧利静 | |
| 张超英 | 张超英 | |
| 譚玫琍,張超英 | 李玉華,陳祝平 | |
| 劉 芳, 杜 娟 | 王 瑩, 姚慧敏 | |
| 劉砥中,李允诚 | 姜 华, 宋保軍 | |
| 張 毅 | 姜 華 | |
| 姐妹圉契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會) | | |
| 祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>) | | |
| 家庭小組查經 Family Bible Study | | |
| | | |

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

| Contributions | Last Sunday | Month-to-date | Dec. Income | Dec. Expenses |
|---------------|--------------|---------------|---------------|----------------------|
| 奉獻 | 上週 | 本月已收 | 收入 | 支出 |
| 常費 General | \$4, 619. 00 | \$4, 619. 00 | \$28, 344. 00 | \$ 7, 523. 23 |
| 建堂 Building | \$0.00 | \$0.00 | \$0.00 | \$0.00 |
| 宣道 Missions | \$625. 00 | \$625. 00 | \$4, 605. 00 | \$6, 675. 00 |
| 其他 Special | \$0.00 | \$0.00 | \$0.00 | \$0.00 |

Monthly Verses - 一月份 January, 2025: 每月背诵经文

神就照著自己的形像造人, 乃是照著祂的形像造男造女。(創世紀1:27) 原來基督的愛激勵我們;因我們想,一人既替眾人死,眾人就都死了;並且 他替眾人死, 是叫那些活著的人不再為自己活. 乃為替他們死而復活的主活。 (林後5:14-15)

| 英語牧師 English Pastor | 長老 Elder |
|----------------------|---------------------------|
| Martin Stidham | 張文迪 Wen-Dyi Chang |
| Tel: (312) 622-3447 | Tel: (918) 252-4886 |
| stidmart@outlook.com | wendyiandlouise@gmail.com |



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

装備信徒以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life 主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

一月十二日 January 12, 2025 主席 Presider: 单永衛

10:45AM - 12:20PM 司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 張文迪長老

默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 主席 Presider 詩篇 Psalm 66: 1-4 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神, 主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 頌讚 Hymns 眾立 All 1 聖哉 聖哉 聖哉 Holy Holy Holy

70 祢信實何廣大 Great is Thy faithfulness 祈禱 Invocation 主席 Presider 頌讚 Hymns 362 成為我異象 Be Thou My Vision 眾立 All 讀經 Scripture Reading 詩篇 Psalm 16 眾坐 Congregation 進入神為中心的生活 證道 張文迪長老 主席 Presider 回應/奉獻 Response/Offering

450 奉獻身心為主 Living for Jesus

毎月经文 Monthly Verses 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

歡迎、報告 Welcome, Greeting & Announcements

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Prayer 殿前代禱 Altar Praver 張文迪長老 Elder Chang 眾立 Congregation 眾坐 Congregation

主席 Presider

主席 Presider

祷告團隊 Praver Team

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日(1/19) 英文主日崇拜早上9: 15 開始,中文崇拜早上10: 45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學,兒童崇拜將在9: 30AM 開始,英語成人和青少年主日學,將在10: 45 開始,請留意。
- 3.本週三晚上禱告會(1/15)在線上 ZOOM 舉行。請預留時間參加。
- 4. 今天午餐後, 我們需要志願者幫忙拆除聖誕節的裝飾並換上農曆新年的裝飾。請 與美珍姐妹聯繫。
- 5. 教會將於 1/17 週五晚上有特別團契聚會由中文牧師候選人龍建弟兄分享信息,請中文部的弟兄姐妹預留時間來參加。同時在 1/19 主日午餐之後,我們還會有一個與候選人的對話和問題回答時間,邀請弟兄姐妹們留步來參加。
- 6. 教會今年將於 2/8 舉辦農曆新年元宵慶祝會,主題是"神為中心,榮耀基督;歡樂元宵,共享光明"。我們邀請各小組團契,弟兄姐妹們預備節目。請告訴陳競一弟兄所要準備的節目。
- 7.英語會話班第二期為期8週的課程將於今天1/12開始。上課時間為1月12日至4月6日,每週日下午1:00-2:15。
- 8.四海讀經班春季學期將於本週日 (1/12) 下午 2:00 開始新課程-以色列的興衰史約 書亞記到歷代志下。歡迎弟兄姐妹們來參加,詳情可以向張毅弟兄,楊妙玲或杜 鵑姐妹詢問。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。為龍健弟兄夫婦 1/17-19 來訪禱告,求神引導及預備。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒以神為中心的生命。
- 3. 為 2025 年的執事團隊禱告, 求神預備並感動弟兄們回應神的呼召, 參與這服事。
- 4.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。
- 5. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。
- 6. Paula 的女儿 Lily 將于 1 月 8 日返回中国。請為她回国安顿下来的过程中祷告。為 她未来的签证和能够与家人团聚祷告。
- 7.為 Phoenix 洗禮後在基督裡成長禱告。為軍梅姊妹將於 1 月 20 日開始在 TCC 學習 禱告。
- 8. 為我們的青少年禱告,他們收到了一本非常棒的靈修書籍以便他們能夠享受每天尋求主的習慣。
- 9. Leon Lee 弟兄正在亞洲旅行數週。為他祈禱並护佑他平安。
- 為我們的大學生在新學期開始時禱告。祈禱他們能找到基督徒的團契,並在與 耶穌的同行中成長。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (1/19) we will English service starts at 9:15 AM and Chinese service starts at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults (Chinese) Sunday school starts at 9:30 AM, English adults and youth Sunday school will start at 10:45 AM, Pleas take note of the start time.
- 3. This week prayer meeting will be on ZOOM on Wednesday evening (1/15) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.

- 4. After lunch today, we will need helpers to bring down the Christmas decoration and put up Chinese New Year decoration. Please stay to help if you can and contact sister Kelly. Thank you!
- 5. On 1/17(Friday) night, we will have special fellowship with our Chinese pastor candidate brother Long Jiang and his wife. We encourage all the Chinese congregation to attend this event. On Sunday 1/19 after lunch, brothers and sisters are invited to stay for the question and answer session with Chinese pastor candidate brother Long Jiang and his wife.
- 6. Our Chinese new year Lantern celebration will be held on 2/8, and we invite cell groups, brothers and sisters to participate with programs. Please let brother Jingyi knows by 2/1.
- 7. English Conversation Class Our 2nd 8-week session will begin today 1/12. We will also be learning about idioms. Sunday from 1:00-2:15 p.m.
- 8. The 4C Bible Reading class spring semester will start today (1/12) at 1:45 PM, and we are going to read the book of Joshua to 2nd Chronicles. We welcome everyone to join and please contact brother Sugin, sister Elaine or Alice Du for more information.

Prayer Items:

- 1. Pray for the Pastoral Search Committee. We will be hosting Brother Long Jian and his family Jan. 17-19. Pray as we get to know them and seek the Lord's will together.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Pray for the 2025 Deacon board members. May God provide willing brothers to serve in this capacity.
- 4. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
- 5. Remember Sister Susan Kao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing.
- 6. Paula's daughter, Lily, will return to China on Jan. 8. Please pray for her as she travels back and settles in. Pray for her future visa to be able to stay with her family.
- 7. Pray for Phoenix as she grows in Christ following her baptism. Pray for Sister Junmei as she will begin studies at TCC on Jan. 20.
- 8. Pray for our teens who received an excellent year-long devotional book that they will enjoy the daily habit of seeking the Lord.
- 9. Brother Leon Lee is traveling in Asia for several weeks. Pray for safety & blessing upon him.
- 10. Pray for our university students as they undertake a new semester. Pray that they will find Christian fellowship and grow in their walk with Jesus.

講道大綱 Sermon Outlines:

神的地位(詩 16: 1-8) The Status of God

大衛的回應(詩 16: 1-8) David's Response

走向神為中心的生活 (詩 16: 9-11) Move on to God's Center Life